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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 16. PROSINCE 2021    

přítomni  

Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., doc. Ing. Václav Brant, Ph.D., doc. Ing. Lukáš Zita, CSc., Ing. Jiří Velechovský, doc. Ing. 
Peter Surový, PhD., doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., doc. Ing. Lukáš Bílek, Ph.D., Ing. Ondřej Dvořák, Bc. František 
Čepický, prof. Mgr. Bohumil Mandák, Ph.D., doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D., doc. Ing. Petra Šímová, Ph.D., Ing. 
Karolina Mahlerová, prof. Dr. Ing. František Kumhála, prof. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., doc. Ing. Martin Kotek, 
Ph.D., Ing. Pavel Brož, Bc. Jakub Adam, Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D., doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D., Ing. Petra 
Šánová, Ph.D., Ing. Radek Martiník, Ing. Vít Kluger, prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D., Ing. Radim Kotrba, Ph.D., 
doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., Ing. Iva Bernáthová, PaedDr. Dušan Vavrla, Ing. Kateřina Tomšíková, Václav 
Klement 
 
prof. Ing. Petr Sklenička, CSc., Ing. Jakub Kleindienst, Ing. Iva Hrabánková, Ph.D., prof. Ing. Václav Hejnák, Ph.D., 
prof. PhDr. Michal Lošťák, doc. Ing. Jiří Remeš, Ph.D. 
 
Omluveni: Ing. Lukáš Gábor 
 
Odchod: 10:20 doc. Kotek, 10:23 Bc. Adam, 10:45 doc. Šímová, 11:00 doc. Polesný, 11:03 doc. Trakal, 11:05 prof. 
Mandák, 10:10 Ing. Mahlerová 
 

program 

  1. Kontrola zápisu 

 

2. Hlasování per rollam ze dne 14. 10. 2021 

3.       Volba předsedy AS ČZU 

4.       Nominace fakultních zástupců do Sněmu RVŠ 

5. Změna rozpočtu České zemědělské univerzity v Praze v DKRVO pro rok 2021 

6.       Řád výběrového řízení ČZU 

7.       Plán genderové rovnosti ČZU (Gender Equality Plan CZU) 

8.       Volba studentského zástupce do Evaluačního týmu pro proces IEP evaluace 

9.       Volba studentských zástupců do Knihovní rady ČZU 

10.     Volba studentského zástupce do Stravovací komise  

11.     Různé 



ZÁPIS Z JEDNÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 16. 12. 2021  2 

Kontrola zápisu 

• předseda AS ČZU zahájil jednání AS ČZU a vyzval přítomné k vyjádření připomínek k zápisu z předchozího 
zasedání AS ČZU 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o zápisu z minulého jednání AS ČZU 
pro: 28; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS ČZU 
 

Volba předsedy AS ČZU 

• Ing. Mikšík zahájil volbu předsedy AS ČZU 

• navrženými kandidáty byli: 
   doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D. - nepřijímá 
   Ing. Radim Kotrba, Ph.D. - přijímá 
   Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D. - nepřijímá 
   PaedDr. Dušan Vavrla – nepřijímá 

• Ing. Mikšík seznámil přítomné s průběhem volby předsedy AS ČZU a členové volební komise rozdali všem 
přítomným členům AS ČZU mimo kandidáta hlasovací lístky 

• výsledky 1. kola volby předsedy AS ČZU: 

Ing. Radim Kotrba, Ph.D. 

pro: 23, proti: 0; zdržel se: 1 

> AS ČZU ZVOLIL ING. RADIMA KOTRBU PŘEDSEDOU AS ČZU 
 

Volba předsednictva AS ČZU 

• předseda AS ČZU vyzval přítomné k hlasování o navržených kandidátech  

  doc. Ing. Václav Brant, Ph.D. – přijímá 

  doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D. – přijímá 

  doc. Ing. Petra Šímová, Ph.D. – přijímá 

  Ing. Karolína Mahlerová – přijímá 

  Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D. – místopředseda AS ČZU - přijímá 

  prof. Dr. Ing. František Kumhála - přijímá 

  Ing. Kateřina Tomšíková - přijímá 

pro: 28, proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU ZVOLIL PŘEDSEDNICTVO AS ČZU 
 

Hlasování per rollam ze dne 14. 10. 2021 

• předseda AS ČZU informoval přítomné členy AS ČZU o výsledku hlasování per rollam ze dne 14. 10. 2021, ve 

znění usnesení:  

AS ČZU SCHVALUJE PLÁN REALIZACE STRATEGICKÉHO ZÁMĚRU ČZU 
AS ČZU SCHVALUJE PLÁN INVESTIČNÍCH AKTIVIT ČZU V PRAZE PRO ROK 2022 
AS ČZU SCHVALUJE PLÁN INVESTIČNÍCH AKTIVIT PRO ROKY 2021-2023 
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Nominace fakultních zástupců do Sněmu RVŠ  

• předseda AS ČZU představil fakultami navržené kandidáty:  

  Ing. Jiří Hejkrlík, Ph.D. (FTZ) - přijímá 
  Ing. Jiří Remeš, Ph.D. (FLD) - přijímá 
  doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D. (FŽP) - přijímá  

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o navržených delegátech do Sněmu RVŠ 

pro: 29; proti: 0; zdržel se: 0 

>AS ČZU ZVOLIL FAKULTNÍ ZÁSTUPCE DO SNĚMU RVŠ  
 

Změna rozpočtu České zemědělské univerzity v Praze v DKRVO pro rok 2021 

• kvestor představil předkládaný materiál  

• doc. Benešová přednesla stanovisko Ekonomické a investiční komise AS ČZU, která doporučuje předložený 

materiál ke schválení AS ČZU 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém dokumentu 

pro: 29; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE ZMĚNU ROZPOČTU ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE V DKRVO PRO ROK 2021  
 

Řád výběrového řízení ČZU 

• kancléřka představila jménem pana rektora předkládaný materiál  

• prof. Müller přednesl stanovisko Legislativní komise včetně tří připomínek: první připomínka je pouze 

formálního charakteru, druhá připomínka k čl. 3 odst. 2 a třetí připomínka k čl. 4 odst. 2, kancléřka se 

k uvedeným připomínkám vyjádřila a Legislativní komise doporučuje předkládaný materiál ke schválení  

• v diskuzi vystoupili: Ing. Hrabánková, Ing. Mikšík, Ing. Kotrba 

pro: 28; proti: 0; zdržel se: 1 

> AS ČZU SCHVALUJE ŘÁD VÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ ČZU 
 

Plán genderové rovnosti ČZU (Gender Equality Plan CZU) 

• prorektor Lošťák krátce představil předkládaný materiál k projednání 

• v diskuzi vystoupili: --- 

> AS ČZU PROJEDNAL PLÁN GENDEROVÉ ROVNOSTI ČZU (GENDER EQUALITY PLAN CZU) 
 

Volba studentského zástupce do Evaluačního týmu pro proces IEP evaluace  

• prorektor Remeš představil proces IEP evaluace 

• z přítomných senátorů projevil zájem být zástupce do Evaluačního týmu Ing. Pavel Brož  

• v diskuzi vystoupili: prof. Müller 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o navrženém studentském zástupci do Evaluačního týmu 

pro: 26; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU ZVOLIL DO EVALUAČNÍHO TÝMU PRO PROCES IEP EVALUACE ING. PAVLA BROŽE 
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Volba studentský zástupců do Knihovní rady ČZU 

• předseda AS ČZU informoval o volbě studentského zástupce do Knihovní rady ČZU za Ing. Šafránkovou, která 

ukončila studium na TF 

• v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek, doc. Remeš, Ing. Mahlerová 

• závěr diskuze: volba studentského zástupce do Knihovní rady ČZU byla odložena na další zasedání AS ČZU 

 

Volba studentského zástupce do Stravovací komise 

• kvestor informoval o novém předsedovi Stravovací komise, kterým je Bc. Jakub Janda (ŠLP) 

• v diskuzi vystoupili: Ing. Hrabánková, Ing. Mahlerová, Ing. Kotrba 

• závěr diskuze: volba studentského zástupce do Stravovací komise byla odložena na další zasedání AS ČZU 

 

Různé 

• předseda AS ČZU informoval o přípravě plánu zasedání AS ČZU na následující rok, a to nadále vždy ve čtvrtek, 
od 9:00 hod  

• předseda AS ČZU zmínil připomínku k funkcionalitě webových stránek, kdy není přesná kopie mezi českou 
a anglickou verzí  

• v diskuzi vystoupili: Ing. Mikšík, prof. Lošťák 

• kvestor představil výsledek výběrového řízení na auditora pro rok 2022, kterým nadále zůstává auditorská 
společnost 22HLAV s. r. o. 

• rektor informoval AS ČZU o průběhu veřejné soutěže na prodej pozemků v Sedlci, které bylo ukončeno 
s předloženou jedinou nabídkou splňující požadavky na minimální nabídkovou cenu a další požadavky 
veřejné soutěže, v lednu 2022 bude návrh na prodej pozemků předložen SR ČZU k vydání předchozího 
písemného souhlasu dle § 15 zákona o vysokých školách a tento souhlas bude následně předložen MŠMT 

• doc. Benešová se dotazovala pana rektora a pana kvestora ohledně rozpočtového provizoria, jak by se 
přistoupilo k variantě, pokud budou přečerpány osobní náklady na projekt, který by byl z jakéhokoliv 
důvodu zkrácen, přerušen, za kým by osobní náklady šly, jak by bylo ošetřeno 

• v diskuzi vystoupili: prof. Sklenička, Ing. Kleindienst, prof. Hejnák 

• kvestor informoval AS ČZU o nakládání majetku na univerzitě v souvislosti s činností Správní rady ČZU a 
vydání předchozích souhlasů dle § 15 Zákona o vysokých školách a podal souhrnný přehled o majetkových 
záměrech za rok 2021 dle výše uvedeného zákona  

• Ing. Mikšík se dotazoval na nové výdejní místo balíčků v menze ČZU, a dotázal se, z jakého důvodu nepřebírá 
chemikálie 

• v diskuzi vystoupili: Ing. Kleindienst, který informoval, že prozatím se jedná o zkušební provoz ČZU Boxu a o 
tom, že chemikálie ani v minulosti nebylo možné přebírat z důvodu stanovisek hasičů a BOZP, určitě bude 
dále v řešení, jakým způsobem zajistit, aby bylo možné přebírat chemikálie a ostatní zboží 

• Mgr. Michálek poděkoval všem, co se účastnili na projektu HR Award, především poděkoval paní kancléřce 
a Ing. Ditě 

• kancléřka informovala o tom, že dne 12. 11. 2021 získala ČZU od Evropské komise prestižní cenu HR Award, 
která byla udělena na 24 měsíců, ČZU tímto zvýšila svoji prestiž, uvedla, že práce na projektu dále pokračují, 
a to s ohledem na další plánované, závazné výstupy, po dvou letech EK opětovně zhodnotí plnění 
plánovaných aktivit a rozhodne o ponechání či odejmutí ceny HR Award  

• kancléřka informovala o změně termínu spuštění nového intranetu, který je přesunut na únor 2022 

• kancléřka informovala, že na základě rozhodnutí kolegia rektora, se vzhledem k těžko predikovatelné 
epidemické situaci a efektivitě vynaložených finančních prostředků ČZU nezúčastní veletrhu Gaudeamus 
Praha v lednu 2022 

• kancléřka informovala o ukončení vydávání tištěných/papírových stravenek, a to ke konci letošního roku, 
od ledna 2022 budou stravenky pouze v elektronické formě (elektronické karty/e-stravenky), o 
elektronickou e-stravenku (kartu) musí každý zaměstnanec požádat individuálně prostřednictvím formuláře 
Dohoda o srážkách ze mzdy (dostupný na Intranetu ČZU), který zašle na OŘLZ. 
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Závěr jednání 

Předseda AS ČZU poděkoval přítomným za jednání a všem přítomným popřál krásné svátky. 

 
 
        ING. RADIM KOTRBA, PH.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU, V. R. 


